



YOU CAN'T GET WHAT YOU WANT BUT YOU CAN GET ME

Als sich die beiden Künstler Z Walsh und Samira Elagoz in Berlin begegnen, verlieben sie sich unsterblich ineinander. Mit Fotos und Screenshots von ihren Chats lässt der Film die besonderen, aber auch die alltäglichen Momente ihrer leidenschaftlichen T4T-Liebe Revue passieren: vom ersten Treffen über ihre Hochzeit bis zu Walshs Mastektomie. Ungeschönt und rau, von zügelloser Intimität.

When the artists Z Walsh and Samira Elagoz meet in Berlin, they fall madly in love with each other. Using photos and chat screenshots, the film summarises the special as well as mundane moments of their passionate T4T love: from the first meeting to their wedding to Walsh's mastectomy. Unsanitised, raw, and with unbridled intimacy.

Samira Elagoz ist ein finnisch-ägyptischer Filmmacher. Seine Arbeiten wurden international gezeigt und ausgezeichnet, u. a. bei der Biennale di Venezia. **Z Walsh**, Künstler und Porträtfotograf aus Brooklyn. Beide setzen sich für die Stimmen von Transpersonen ein.

Samira Elagoz is a Finnish-Egyptian filmmaker whose internationally screened works have received awards, including at the Venice Biennale. Z Walsh is an artist and portrait photographer from Brooklyn. Both are committed to the voices of trans people.

Finnland, NL 2024, 13 Min., engl. OF, engl. UT

R: Samira Elagoz, Z Walsh
K: Samira Elagoz, Z Walsh
D: Samira Elagoz, Z Walsh
P: Samira Elagoz, Z Walsh